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به داد ورزش نهاوند برسید
رضا سیف

جناب آقای هاشــمی وزیر ورزش کشور. سالهاست سالنهای نیمه کاره دولت  
آقای احمدی نژاد رها شده...

تجلیــل از قهرمانان، مربیان و زحمتکشــان ورزش نهاوند نیز  نیاز به همت 
جنابعالی دارد. با حضور معاون وزیر  ورزش ســالن باستانی افتتاح شد که بعد از 
دو سال هنوز صدای ضرب  زورخانه را  کسی نشنیده است. وزیرمحترم مقررشد 
تربیت بدنی شهر فیروزان مستقل شود و یکی از قهرمانان ورزشی بعنوان رئیس 
مشــغول به کارشود که متاسفانه این امراتفاق نیفتاد. چمن ورزشگاه سلیمانیان 

نهاوند تبدیل به زمین خاکی شده است. 
نهاوند از مدالهای سال جاری استان جهانی، آسیایی، کشوری و استانی رتبه 
اول را دارد. متاسفانه انتصاب رئیس ورزش نهاوند سیاسی شده واین ضربه مهلکی 
بر پیکر ورزش نهاوند اســت. آقای وزیر! استخدام  واشتغال ۱۰ قهرمان ورزشی 
دربخش ورزشی و خصوصی نهاوند به معضل تبدیل  وکسی به فکراین قهرمانان 
نیست و سالهاست استخر مجموعه علیمرادیان رها و تعطیل شده، جوانهای این 
شهر برای رفتن به استخر به بروجرد می روند و هر ماه شاهد مرگ و میر تعدادی 
از این جوانان هستیم. عدالت را باید رعایت کرد، کارهای مهمی برای ورزش شده 
که بایدا ز زحمات  مسئولان، ورزشکاران و مربیان زحمتکش و مسئولان ورزش 
تقدیر و تشــکر کنیم. پیشکسوتان ورزش نهاوند درتمام رشته ها فراموش شده 
اند. ظلمی که در ورزش روســتایی به نوجوانان و جوانان به ویژه دختران شــده 
اســت، گریه آور است.  جناب دکتر هاشــمی نخبه های تحصیل کرده دختر و 
پسر نهاوندی در تهران به علت نبود شغل ورزشی در بخش خصوصی استخدام 
شــده اند. آقای وزیر! شــما ســالها قبل مدیرکل ورزش و جوانان استان همدان 
بوده اید و به تمامی مشــکلات جامعه ورزش واقف هستید از شما تقاضامندیم 
بــا همفکری و همکاری رئیس تربیت بدنی و جوانــان نهاوند، نماینده مجلس، 
فرماندار و دلسوزان ورزش معضلات و مشکلات ورزش نهاوند را مرتفع فر مایید.

تاریخ سازی فرانک پرتوآذر در هانگژو
دختــر رکابزن ایــران در 
بازی هــای آســیایی هانگژو 
تاریخ ســازی کرد و به مدال 
برنز رســید. به گزارش ایسنا، 
رقابــت دوچرخــه ســواری 
بازی های  کوهســتان زنــان 
آســیایی هانگژو برگزار شد و 
نماینده ایران ســوم شد و به 
مدال برنز رسید.  فرانک پرتوآذر ملی پوش کوهستان ایران در ماده کراس کانتری 
زنان زمان یک ســاعت و ۴۲ دقیقه و ۴۴ ثانیه را ثبت کرد و ســوم شد. پرتوآذر 
توانست تاریخ سازی کند و به مدال برنز رسید. این اولین مدال دوچرخه سواری 

زنان ایران در تاریخ بازی های آسیایی است. 

دختران رویینگ نقره گرفتند
قایق چهار نفره زنان ایران 
در بازی های آســیایی هانگژو 
نایب قهرمان شــد و به نشان 
نقره دســت یافت. به گزارش 
ایســنا، در دومین روز از بازی 
های آســیایی هانگژو، فینال 
قایقرانــی رویینگ چهار نفره 
زنان برگزار شــد و  ایران به 
مدال نقره رسید. قایق ایران با ترکیب نازنین ملایی، مهسا جاور، زینب نوروزی و 
فاطمه مجلل زمان ۶ دقیقه و ۵۱ ثانیه و ۸۲ صدم ثانیه را ثبت کرد و دوم شد. به 
این ترتیب قایق ایران به مدال نقره رسید. در فینال A رویینگ چهار نفره زنان، 
قایق های ایران، چین، اندونزی، ویتنام و قزاقســتان به رقابت پرداختند. به این 

ترتیب تعداد مدال های قایقرانی رویینگ ایران به دو نقره رسید. 

صعود تیم ملی والیبال ایران به فینال 
تیم ملی والیبــال ایران با 
فینال  به  پیروزی مقابل قطر 
بازی هــای آســیایی هانگژو 
ایسنا،  صعود کرد. به گزارش 
تیم ملــی والیبال ایــران در 
مرحلــه نیمه نهایــی والیبال 
بازی های آســیایی هانگژو به 
مصاف قطر رفت و با پیروزی 
سه بر صفر )۲۵ بر ۲۰، ۲۵ بر ۲۰ و ۲۵ بر ۲۲( به فینال صعود کرد.   تیم ملی 
والیبال ایران که در دو دوره قبل این رقابت ها قهرمان شده، اکنون به دنبال کسب 

سومین قهرمانی است و در فینال باید به مصاف برنده دیدار چین با ژاپن برود. 

دیدار امیدهای ایران و تایلند در یک هشتم نهایی 
تیم فوتبــال ایران باید در 
یک هشــتم نهایی بازی های 
آسیایی برابر تایلند قرار گیرد. 
به گزارش ایسنا، دو تیم ملی 
فوتبال امید ایران و مغولستان 
در سومین دیدار خود از گروه 
دوم بازی های آسیایی هانگژور 
به مصاف هــم رفتند که این 
دیدار با پیروزی پر گل ۳ بر صفر شــاگردان عنایتی پایان رسید. به این ترتیب 
ایران به عنوان صدرنشین بالاتر از عربستان به مرحله حذفی صعود کرد. تیم ملی 
امید ایران باید در دیدار بعدی خود چهارشــنبه به مصاف تیم امید تایلند برود. 
تایلند در دور گروهی بعد از کره جنوبی و بحرین در رده ســوم قرار گرفت و به 

عنوان یکی از بهترین تیم های سوم راهی دور حذفی شد.

دختر تکواندوکار ایران به برنز بازی های آسیایی رسید
دختر تکوانــدوکار ایران با 
نماینده چین  مقابل  شکست 
از رســیدن به فینال بازماند و 
به مدال برنز بازیهای آسیایی 
هانگژو رسید. به گزارش ایسنا، 
مبینا نعمــت زاده تکواندوکار 
وزن منهای ۴۹ کیلوگرم ایران 
در مرحله نیمه نهایی بازی های 
آسیایی هانگژو به مصاف تکواندوکار چین رفت و شکست خورد.   نعمت زاده در 
دو راند با امتیازات ۱۴ بر ۱۰ و ۲۵ بر ۸ شکســت خورد و از رســیدن به فینال 
بازمانــد.   به این ترتیب نعمت زاده به مدال برنز دســت یافت تا پنجمین مدال 
کاروان ایران بدست آید.    نعمت زاده ابتدا ورزشکاری از فیلیپین را شکست داد، 
در ادامه به مصاف تکواندوکار قزاقستان رفت و با شکست مقابل نماینده چین به 

مدال برنز دست پیدا کرد.  

مدال برنز رهبری در شمشیربازی
شمشــیربازی  ملی پوش 
ایــران بــا صعود بــه مرحله 
آسیایی  بازی های  نیمه نهایی 
هانگــژو مــدال برنــزش را 
قطعی کرد. به گزارش ایسنا، 
در مرحلــه یک چهارم نهایی 
برگزار شد  شمشیربازی سابر 
و نماینده ایــران با صعود به 
نیمه نهایی به مدال برنز رســید. محمد رهبری در مرحله یک چهارم نهایی برابر 
ینگ هیو یان از چین با نتیجه ۱۵ بر ۱۲ پیروز شد. شمشیرباز ایران در حالی که 
از حریفش عقب بود، بازی باخته را برد. او در مرحله نیمه نهایی، مدال برنزگرفت. 

نگاه

اخبارکوتاه

یک پیمانکار چمن های ورزشــی می گوید احیای چمن 
ورزشگاه آزادی نیازمند ۶ ماه زمان و ۵۰ میلیارد تومان پول 

است.
به گزارش ایســنا، در هفته های اخیر شــاهد اعتراضات 
زیادی از ســوی مربیان و بازیکنان نسبت به کیفیت چمن 
ورزشگاه آزادی بودیم و حواشی این موضوع به حدی بود که 

حتی بعد از بازی پرسپولیس برابر النصر، در یک برنامه عرب 
زبان هم نســبت به کیفیت زمین ورزشگاه  آزادی صحبت 
شد. در همین حال بارها مسئولان شرکت توسعه و تجهیز 
اماکن ورزشی بازدیدهایی از چمن ورزشگاه آزادی داشتند و 
فعالیت هایی برای احیایی کیفیت چمن انجام شد که به نظر 

می رسد خیلی راهگشا نبوده است.

سال های سال ورزشــگاه آزادی نماد ورزشگاهی بود که 
چمــن آن از بهترین کیفیت برخوردار اســت اما به دلیل 
نگهداری ضعیف و غیر اصولی حالا به حدی بی کیفیت شده 
که بازیکنان برخی تیم ها نظیر پرســپولیس صحبت از این 
می کنند که به جای آزادی، بازی ها آنها در ورزشــگاه محل 

تمرینشان برگزار شود.
در همیــن رابطه مجید اصغربیگــی، پیمانکار نگهداری 
چمن ورزشگاه شــهید کاظمی به ایسنا گفت: متاسفانه در 
نگهداری چمن ورزشــگاه آزادی اصولی عمل نشده است. 
چند روز قبل از بازی پرسپولیس برابر النصر از من خواستند 
که برای احیای کیفیت چمن ورزشگاه آزادی ورود کنم که 
من بعد از بازدید متوجه شدم که مدت هاست کار علف کشی 
در این زمین انجام نشــده اســت. به همین خاطر خواستم 
ابتدا علف های موجود کشــیده شوند تا شرایط چمن کمی 
بهتر شود. متاسفانه چمن ورزشگاه آزادی به خاطر استفاده 
نکردن از سموم قارچ کش، به بیماری های قارچی مبتلا شده 

است.
وی افزود: اگر به سایت سازمان هواشناسی مراجعه کنید 
متوجه می شوید که امسال میانگین رطوبت تهران نسبت به 
سال های قبل کمی بیشتر بود. وقتی هوا رطوبت بالایی دارد، 
بیماری های قارچی روی چمن سریع گسترش پیدا می کنند 
و به همین خاطر وقتی رطوبت بالاســت، باید از سموم ضد 

قارچ استفاده شود.
او در پاســخ به این ســوال که آیا امــکان دارد به خاطر 

آبیــاری چمن با آب دریاچه ورزشــگاه آزادی، چمن دچار 
بیماری قارچی شــده باشد؟ گفت: من اطلاعی ندارم که از 
چه طریقی چمن آبیاری شده است اما حتی اگر چنین کاری 
شده باشد هم می شد با داروهای ضد قارچ جلوی گسترش 
بیماری های قارچی را گرفت. این کارشناس چمن درباره این 
که چه کاری برای بازگشت کیفیت چمن ورزشگاه آزادی به 
شرایط ایده آل باید انجام شود؟ گفت: بهترین کار این است 
که چمن فعلی جمع شود و با تکنولوژی و نژادهای جدید، 
چمن جدید کاشته شود و شرایط نگهداری هم تغییر کند. 
البته این کار مســلزم زمان شش ماهه است و با این شرایط 

که بازی ها برگزار می شوند غیر ممکن است.
او در پاســخ به این سوال که چقدر هزینه کاشت مجدد 
چمن در ورزشگاه آزادی است؟ گفت: با کارهای زیرساختی 

نزدیک ۵۰ میلیارد تومان هزینه این کار است.
وی درباره اینکه آیا می توان چمن را در گلخانه کاشت و 
بعد به صورت رولی روی زمین ورزشــگاه آزادی نصب کرد؟ 
گفــت: بله! امکان چنین کاری وجود دارد و کار عقلانی هم 
همین است اما با توجه به اینکه ما دستگاه های لازم را برای 
نصب چمن بعد از رشد در اختیار نداریم، اگر این کار را انجام 
بدهیم باید به صورت دستی چمن رشد کرده را نصب کنیم 
که این موضوع باعث می شــود زمین دچار پستی و بلندی 
شود و یک دست نباشــد. اگر دستگاه های نصب را در ایران 
داشتیم، می شد چمن را کاشت و وقتی رشد کرد با دستگاه 

و به صورت کاملا صاف آن را نصب کرد.

احیای زمین ورزشگاه آزادی  6 ماه و ۵۰ میلیارد تومان می خواهد

باشگاه سپاهان اصفهان همچنان پیگیر پرونده سنگین 
انضباطی خود در کمیته استیناف است تا شاید بتواند بخشی 

از امتیازات کسر شده را به حساب خود برگرداند.
به گزارش مهر، کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال با توجه 
به شکایت ســازمان لیگ فوتبال، باشگاه های پرسپولیس، 
استقلال، پیکان و تراکتور تبریز مستند به مواد ۵۱ و ۱۱۷ 
از مقررات انضباطی مصوب ۱۳۹۷ فدراســیون فوتبال و به 
لحاظ تعــدد تخلفات ارتکابی با رعایــت بندهای ۱ و ۳ از 
ماده ۹۱ مقررات موصوف، باشــگاه سپاهان را علاوه بر کسر 
۴ امتیاز در فصل جاری مســابقات به پرداخت مبلغ ۴۰۰ 
میلیارد ریــال جریمه نقدی و همچنین اصلاح قراردادهای 
۶ بازیکــن مورد گزارش مطابق با مفاد دســتورالعمل های 
مذکور محکوم کــرد. رأی کمیته انضباطــی قابل تجدید 
نظر خواهی در کمیته اســتیناف بود تا سپاهانی ها دست 
به کار شــده و خواستار تقلیل حکم شوند. رفت و آمدهای 
گسترده مسئولان سپاهان به فدراسیون فوتبال و همچنین 
پیگیری های نمایندگان مردم اصفهان در مجلس شــورای 
اســلامی باعث امیدواری مدیران این باشــگاه بابت کاهش 

میزان جریمه تعیین شده از سوی کمیته انضباطی شود.
مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال هرگونه دخالت از 
سوی تمام مدیران خود و حتی نامه های مرتبط با این پرونده 
از سوی نهادهای اداری بیرون از ساختمان فدراسیون در این 
حکم را به شــدت محکوم کرده و طی نشستی با مسئولان 
کمیته انضباطی و استیناف اعلام کرده است زیر فشار هیچ 
عوامل بیرونی قرار نگیرند و کاملا مستقل روی این پرونده 
تصمیم گیری کنند. مسئولان کمیته استیناف نیز قرار است 
تصمیم نهایی خود را تــا ۱۰ روز آینده بگیرند که احتمال 
کســر جریمه تعیینــی را با توجه به لایحــه دفاعی جدید 
باشگاه سپاهان بسیار افزایش داده است تا محمدرضا ساکت 
مدیرعامل زردپوشان و هیأت مدیره این باشگاه چشم انتظار 
کاهش حداقل ۵۰ درصدی جریمه ها و بازگشــت بخشی از 
امتیازات کسر شده باشند. سپاهانی ها انتظار دارند رأی نهایی 
از سوی کمیته استیناف قبل از بازی هفته دوم این تیم در 
لیگ قهرمانان آسیا مقابل الاتحاد عربستان در دهم مهرماه 
اعلام شود تا شاگردان ژوزه مورایس با آرامش بیشتری برای 

دیدار با کریم بنزمان، انگولو کانته و.. آماده شوند.

در انتظار رای کمیته استیناف

 احتمال بازگشت امتیاز به سپاهان

 سرمربی تیم فوتبال آ اس رم پس از تساوی 
برابر تورینو گفت: من سردار آزمون را دوست 
دارم اما او در شرایطی نیست که بتواند در این 
نوع مسابقات حضور پیدا کند. به گزارش ایرنا، 
تیــم فوتبال آ اس رم در چارچوب هفته پنجم 
سری آ ایتالیا با نتیجه یک بر یک مقابل تورینو 
متوقف شــد. سردار آزمون در این دیدار موفق 
به حضور در زمین نشــد. خــوزه مورینیو در 
نشســت خبری پس از بازی اظهار کرد: بازی 
مقابل تورینو سخت اســت. تورینو با آمادگی 
بدنی بالای بازیکنانش به خوبی بازی می کند. 

مسابقه سختی بود. از دیدگاه من بازی خوبی 
انجام دادیم. وی ادامه داد: واضح اســت که ما 
می توانیم پیشــرفت کنیم و همیشه می توانیم 
بهتر عمل کنیم. در کل بازی سختی برای ما و 
آنها بود. سرمربی رم در خصوص عملکرد روملو 
لوکاکو که در این دیدار توانست تک گل تیمش 
را به ثمر برساند، بیان کرد: او بازیکن فوق العاده 
ای است. هیچ چیز دیگری برای گفتن در مورد 
او وجود ندارد. من از حضور او، بلوتی و آزمون 
بسیار خوشحالم. من آزمون را دوست دارم، او 
در شرایط سختی قرار دارد و باید برای آمادگی 

بیشــتر و حضور در بازی ها کار کند. مورینیو 
افزود: بازی با سه بازیکن هجومی دیگر برای ما 
و بازیکنانمان آسان نیست. ما سه مهاجم واقعی 
داریــم و من همه آنها را دوســت دارم. آزمون 
بازی نکرد چون در شــرایطی نیست که بتواند 
در این نوع مســابقات حضور پیــدا کند. تنها 
کسی که می تواند مهاجم سوم باشد الشعراوی 
یا پلگرینی است. پلگرینی بیشتر روی نیمکت 
ما بود تا به بقیه انگیزه بدهد. او دیروز فقط یک 
تمرین با ما انجام داده بود. تیم فوتبال آ اس رم 

با ۵ امتیاز در رده سیزدهم سری آ قرار دارد.

مورینیو: سردار آمادگی بازی در سری آ را ندارد

استقلال و پرسپولیس در روزهای آخر نقل 
و انتقالات اقدام به خرید مهاجم خارجی کردند.
پرسپولیس سرانجام از نبیل باهویی، مهاجم 
ســوئدی خود رونمایی کرد و بــا او قراردادی 
یک ســاله بســت. باهویــی در آخرین مهلت 
ارسال لیست آسیایی به پرسپولیس پیوست و 
حتی کادر فنی ایــن تیم هم در جریان خرید 
او نبود. موضوعی کــه یحیی گل محمدی هم 
آن را اعلام کرد و به نظر می رســد این مهاجم 
دورگه کار سختی برای رسیدن به ترکیب اصلی 

پرسپولیس داشته باشد.
رزومه نگران کننده نبیل باهویی

قرمزهای پایتخــت در شــرایطی با نبیل 
باهویی قرارداد بســته اند که این مهاجم رزومه 
جالبی ندارد و بیش از یک سال از آخرین گل او 
می گذرد. باهویی فصل گذشته عضو تیم القطر 
بــود و طی ۹ بازی موفق بــه گلزنی برای این 
تیم نشد. بهترین دوران او در سولنا سوئد رقم 
خورده که در ۱۸۰ بازی آمار ۶۶ گل و ۲۹ پاس 

گل را در این تیم به ثبت رساند.
این مهاجم ۳۲ ساله هم چنین برای تیم هایی 
چون الاهلی عربستان، هامبورگ، گراس هاپرز 
و گرافشــاپ هم بازی کرده و در هیچ کدام از 
آن ها هم عملکرد قابل قبولی نداشته است. این 
موضــوع در کنار نارضایتی کادر فنی نگرانی ها 
را در خصوص حضور باهویی در پرســپولیس 
افزایش داده و خیلی از هواداران این تیم امید 

چندانی به موفقیت خرید جدیدشان ندارند.
پرســپولیس در فصــل نقــل و انتقالات با 
گزینه های زیــادی در خط حمله وارد مذاکره 
شــد ولی شــرایط مالی این باشــگاه در کنار 
ســخت گیری کادر فنی و مشــکلات ســقف 
بودجه باعث شــد تا روز پایانی هیچ بازیکنی 
جذب نشود. در شرایطی که مذاکرات با فیلیپه 
کایسدو به نتایج خوبی رسیده بود و این بازیکن 
در آســتانه حضور در ایران قرار داشــت، همه 
چیز به شــکلی ناگهانی منتفی شد و مهاجم 
سابق تیم های منچسترسیتی، اینتر و لاتزیو با 
پرســپولیس قرارداد نبست. پس از آن بود که 
مدیران پرسپولیس با باهویی وارد مذاکره شدند 
و به نظر می رسد حضور او به نوعی از روی رفع 
تکلیف اتفاق افتاده اســت. در نهایت باید دید 
باهویی در پرســپولیس چه عملکردی خواهد 
داشت ولی با شــرایط فعلی فشار زیادی روی 

او وجود دارد.
توافق استقلال با مهاجمی با سابقه 

بازی در سه قاره
استقلال هم مثل پرسپولیس در فصل نقل 
و انتقالات به دنبال جذب یک مهاجم خارجی 
بود و با گزینه های مختلفی وارد مذاکره شــد. 
این باشگاه در نهایت با گوستاوو بلانکو به توافق 
رســید و او را از تیم ایبار در سطح دوم اسپانیا 

به خدمت گرفت.

بلانکــو پیش از این در ســه قــاره آمریکا، 
آفریقــا و اروپا به میدان رفتــه و با حضور در 
اســتقلال بازی در چهارمین قاره را نیز تجربه 
خواهد کرد. او به جز ایبار برای تیم هایی چون 
مالاگا، شاختار، رئال اویدو، آنتالیااسپور، آرسنال 
آرژانتیــن و ویداد کازابلانکا هم به میدان رفته 
است. بلانکو در دوران حرفه ای خود ۳۰۳ بازی 
رســمی انجام داده و موفق بــه زدن ۶۳ گل و 

ارسال ۲۸ پاس گل شده است.
بهتریــن دوران این مهاجم ۳۱ ســاله در 
اوکراین با تیم شاختار رقم خورد که با این تیم 
به عناوین زیادی رســید. بلانکو گرچه رزومه 
بهتری نســبت به باهویی دارد ولی عملکردش 

در تیم های قبلی طوری نیســت که یک خرید 
برای هواداران استقلال محسوب  هیجان انگیز 
شود. استقلالی ها در سال های اخیر خریدهای 
خارجی بســیار خوبی چون مامه تیام و شیخ 
دیاباته را داشــته اند و بلانکــو از نظر رزومه در 

سطح پایین تری نسبت به آن ها قرار دارد.
تفاوت با رقبا از زمین تا آسمان است!

در شرایطی که هواداران استقلال پرسپولیس 
در انتظار درخشــش بازیکنانی مثل گوستاوو 
بلانکو و نبیل باهویی هســتند، رقبای آسیایی 
در شرایط متفاوتی به سر می برد. عربستانی ها 
با مهاجمان نامداری چون کریستیانو رونالدو، 
الکســاندر  بنزمــا، عبدالرزاق حمدالله،  کریم 

میتروویــچ و رومارینیو وارد لیــگ قهرمانان 
آســیا شده اند و در بحث بازیکن خارجی کاملا 
خودشــان را جدا کرده اند. با این حال تیم های 
ایرانــی حتی در قیــاس با نماینــدگان دیگر 

کشورها هم شرایط خوبی ندارند.
بغداد بونجاح، مایکل اولونگا، موسی مارگا، 
کوجو لابا و فشــن ســاکالا از جمله مهاجمان 
حاضر در لیگ قهرمانان آسیا هستند که همگی 
کیفیت بسیار بالایی دارند و قبلا امتحان خود 
را پس داده اند. این درحالی اســت که در بین 
مهاجمان حاضــر در تیم های ایرانــی تنها از 
شــهریار مغانلو می توان به عنوان یک مهاجم 
باکیفیت و قابل اطمینان یاد کرد. موضوعی که 

نشان می دهد سطح کیفی بازیکنان حاضر در 
لیگ ایران تا چه اندازه از دیگر کشورها پایین تر 

است.
این مســئله در دیدار پرسپولیس - النصر 
هم به خوبی خودش را نشــان داد و قرمزهای 
پایتخت حتی یک شوت در چارچوب هم مقابل 
حریف خود نداشــتند. البته که در این مسابقه 
خط میانی پرســپولیس هــم عملکرد خوبی 
نداشــت ولی خلا یک مهاجــم درجه یک هم 
به خوبی احساس شد. اختلاف سطح بازیکنان 
تیم های ایرانی با دیگر کشورها به خوبی نشان 
می دهد که چرا فوتبال ایران طی این ســال ها 

موفق به کسب قهرمانی در آسیا نشده است.

از نبیل باهویی و گوستاوو تا رونالدو و بنزما

فوتبال ایران و فاصله ای که ناگهان نجومی شد!
سپهر ستاری 


